
Χαιρετισμός της Προέδρου της Επιστημονικής Επιτροπής του Συνεδρίου 
 
Σήμερα η διάδοση των πληροφοριών ακολουθεί ταχύτατους ρυθμούς γι' αυτό και η ανάγκη της 

διαρκούς ενημέρωσης μας. Σ' αυτό το πλαίσιο κινήθηκε και η επιστημονική επιτροπή του 
συνεδρίου με τον ορισμό του θέματος του και το διαχωρισμό στις ενότητες του. Οι αιτήσεις για 
συμμετοχή με εισηγήσεις ήταν μεγάλη όπως μεγάλη ήταν και συμμετοχή στο συνέδριο. Το 
ευχάριστο για μας ήταν η συμμετοχή πολλών νέων επιστημόνων που ασχολούνται με την μελέτη 
και εφαρμογή των νέων τεχνολογιών στη βιβλιοθηκονομία και την πληροφόρηση. 

Το γεγονός ότι είχαμε την ευκαιρία να δώσουμε βήμα σε πολλούς νέους επιστήμονες του 
κλάδου δικαιώνει σε μεγάλο βαθμό την προσπάθεια μας για την επιτυχή διεξαγωγή του 14ου 
Συνεδρίου Ακαδημαϊκών Βιβλιοθηκών. 
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